
P Ř E H L E D 
návrhů, připomínek a podnětů občanů hl. m. Prahy přednesených  

na 22. zasedání ZHMP dne 15. 12. 2016 
_____________________________________________________________ 

 
                              Termín vyřízení:  - návrhů, připomínek a podnětů občanů hl. m. Prahy 
                                                                     přednesených na 22. ZHMP dne 15. 12. 2016 
                                                           15. 1. 2017 
 
Ú S T N Í 
 
 
INT.  č. 22/1 - Alena Lippertová 
– interpelace směřovala na Radu HMP 
 
ve věci 

- stanoviska komise pro územní rozvoj ke změnám územního plánu k podnětu č. 
69/2015 
  

 
na interpelaci reagovala primátorka hl. m. Prahy 
na interpelaci reagovala náměstkyně primátorky Kolínská 
na interpelaci reagoval předseda klubu Trojkoalice SZ, KDU-ČSL, STAN P. Štěpánek 
 
stenozáznam předán nám. Kolínské k písemné reakci 
 
 
Prim. Krnáčová: Prosila bych, aby se připravila paní Lipertová, Neudorflová, pan 
Křivohlávek a pan Smutný. Podle možností kdyby mohli všichni přijít sem, abychom uspíšili 
celý proces. Děkuji. Máte slovo. Nevšímejte si, že lidé odcházejí, to je takový jako standard.  
 
 P. Alena Lipertová: Dobrý den, dámy a pánové, jmenuji se Alena Lipertová a jsem tu 
proto, že se mě velmi nepříjemně dotklo stanovisko komise, která… 
 

Prim. Krnáčová: Prosím vás, dámy a pánové, když si máte něco sdělit – omlouvám se, 
paní Lipertová. Tam je jídelna, tam se dobře diskutuje, nebo kuřárna, nebo někde mimo. Tady 
paní Lipertová nám chce něco sdělit, tak jí věnujte čas. Děkuji. Hlavně klid.  

 
P. Alena Lipertová: Velmi nepříjemně se mě dotklo stanovisko komise, která se 

vyjadřuje ke změnám územního plánu. Nepříjemně proto, že v údajně svobodné společnosti 
stále někdo trvá zřejmě na direktivním plánování, které naprosto nerespektuje soukromé 
vlastnictví. Pozemek, o kterém mluvím, jsem prokazatelně zdědila jako staveniště, protože se 
tam už začalo stavět, a můj rod ho vlastní od roku 1896, což je 120 let.  

V sousedství našeho pozemku, podle výměru číslo – teď by mě zdržovalo, jehož 
právní nástupci jsme, a regulačního plánu z roku 1917 se postavily všechny domy a vilky 
v okolí. Byly tam navrženy až třípatrové domy a vily. Nemusím tedy snad zdůrazňovat, že 
kontinuální znemožňování naší stavby oproti ostatním je diskriminační a protiústavní. Já 



nevím, jestli jste to zapomněli, že žijete snad tady v svobodný společnosti, a nemůžeme si 
tady nechat diktovat všechno od Strany zelených hlavně tedy.  

Možná tady paní radní Kolínskou by potěšilo, že náš rod tady přispěl na občanské 
vybavení vcelku 7200 m, nechci to všechno vyjmenovávat, ale např. 2240 m na výstavbu celé 
ulice U vápenné skály, mimochodem také se půlka pozemku U vápenné skály darovala 
Magistrátu, protože ho získal odúmrtím, a my jsme měli Magistrát potom, v podstatě společně 
jsme vlastnili tento pozemek, což nás neskutečně zdržovalo, protože než jsme vůbec rozdělili 
pozemek od sebe, abychom vlastnili aspoň něco svého, protože ti předci to taky nezískali jen 
tak, byli vlastně, zasloužili se o rozvoj Prahy, díky jim byla výstavba UMPRUMu, byla 
umožněna výstava UMPRUMu, výstavba Národně technického atd., to nebyli lidi, kterým to 
spadlo do klína, a aby si tady – já nemám už totiž chuť, mám taky povinnost pro své děti a 
vnuky a vnučky, zkrátka pro další generaci, abych tady aspoň něco uhájila v tomto městě. 
Protože mám povinnost se starat také o svůj rod, a nejenom o občanskou vybavenost. Děkuji. 

 
Prim. Krnáčová: Děkuji, paní Lipertová. Prosím vás, nechte nám ten váš požadavek, 

je to adresované na Radu hl. města. Nepovažujeme za důležité, aby někdo odpověděl teď. 
Poprosila bych, kdyby se tím Rada hl. města mohla zabývat.  

 
P. Alena Lipertová: Mohla bych ještě něco dodat? 
 
Prim. Krnáčová: Můžete.  
 
P. Alena Lipertová: Ještě dodám jednu věc, a to je to, co už byla úplně poslední 

kapka, a proto jsem tady. Tady mladý pan Stropnický, který tady není, ten zřejmě viděl zase 
na našem pozemku zelenou barvu, která tam vlastně nepatří, protože se tam dostala v 90. 
letech jako zeleň v návrhovém horizontu, ale oni ji tam prostě plácli, takže máme teď zeleň, a 
na té zeleni se furt bazíruje až demagogicky, a zkrátka ta poslední kapka byla, že mi tady 
napsal pan Stropnický, nakonec se dostal tento podnět 69/2015 na tuto komisi, a oni mi tam 
dávali tak strašné argumenty, tak směšné, že mi tady napíše třeba, že v místě změny se 
nachází schodiště. Nutno zachovat prostupnost. Teď si představte, že to schodiště tam udělali 
naši předkové, proto jsme zdědili staveniště, a oni mi napíšou, že se tam má zachovat 
prostupnost, na pozemek, který je soukromý od roku 1896, který je oplocený, a tohle si někdo 
dovolí. Mladý pan Matěj Stropnický je zřejmě bohorovný a ví o všem. Jakmile vidí zeleň, tak 
konec. To mi řekl každý, kdo o něm mluvil.  

Teď bych navrhovala jednu věc. Jednak jsem tady proto, aby to nedoporučení této 
komise se změnilo na doporučení, a aby to staveniště se vrátilo jako staveniště našeho rodu, 
protože už na to má opravdu víc než nárok, a potom bych ještě požadovala, aby to staveniště 
se tam vrátilo tak rychle, jako se tam udělaly přípojky, které když si mysleli, že jsme bílí koně 
známého lobbisty, tak jsem žasla, jak to tady najednou v té Praze funguje. Aniž bych totiž 
věděla, že jsem tedy ten bílý kůň. Najednou fungovalo všechno, já jsem měla jak mávnutím 
nějakého kouzelného proutku zkolaudované přípojky. A co byl konec písně, když se teda 
zjistilo, že já nejsem bílý kůň, tak mně támhle pan Štěpánek hned poslal obsílku, že máme 
zrušit naše přípojky, které jsme měli řádně zkolaudované, a pan bývalý Caldr, ten napsal, tady 
psal na Magistrát, že má zaručit nezastavitelnost pozemku. Tak prosím vás, takhle s lidmi 
nejednejte, protože takhle vás nikdo nezvolí, Stranu zelených.  

 
Prim. Krnáčová: Děkuji. Petice byla adresovaná na Radu hlavního města, a Petro, ty 

teď nemáš slovo.  
 
Nám. Kolínská: Paní primátorko, já podle jednacího řádu… 



Prim. Krnáčová: Podle jednacího řádu řídím schůzi já a dávám slovo já. Porušuješ 
jednací řád. 

 
Nám. Kolínská: Neporušuji jednací řád. Podle jednacího řádu mám mít uděleno slovo, 

kdykoli o to požádám, po ukončení jiného příspěvku. 
 
Prim. Krnáčová: Ale já ti ho můžu, nebo nemusím dát. Tzn., že porušuješ jednací řád. 

Nemáš slovo. Upozorňuji tě na to ještě jednou.  
 
Nám. Kolínská:  Já bych jenom chtěla pozvat paní Lipertovou k jednání před tím, než 

ten podnět projedná výbor pro územní rozvoj. Zároveň jenom chci říci, že to negativní 
stanovisko komise nebylo na základě rozhodnutí Zelených, ale na základě doporučení 
pořizovatele změn územního plánu a vyjádření IPR, ale určitě tomu podnětu budeme věnovat 
zvýšenou pozornost, a myslím, že prostor pro to, získat všechny informace, a podle toho se 
rozhodnout, tu stále je. Změna zatím nebyla zamítnut. 

 
Prim. Krnáčová: Technická pan kolega Štěpánek. 
 
P. Štěpánek: Mám, prosím vás, pouze faktickou k několika nepravdivým údajům, 

které zde zazněly ohledně Strany zelených nebo mé osoby. Ten stav… 
 
Prim. Krnáčová: Upozorňuji na to, že toto je interpelace, která byla orientována na 

Radu.  
 
P. Štěpánek: Na faktickou mám nárok, prosím vás. 
 
Prim. Krnáčová: Rada v podstatě prostřednictvím paní Kolínské neodpověděla, ona si 

vzala slovo svévolně.  
 
P. Štěpánek: Nezlobte se, už jsme to mohli mít hotové, mám jenom faktickou ke 

skutečným faktům, která zde padla. 
 
Prim. Krnáčová: Prosím vás, buď respektujeme jednací řád a předsedajícího, anebo 

ho nebudeme respektovat. 
 
P. Štěpánek: Dostal jsem slovo na faktickou, a jenom bych ji rád řekl. Zaznělo tady, 

že díky Zeleným je tam omezeno nakládání kvůli územnímu plánu, tak jenom upozorňuji, že 
toto využití tam bylo schváleno 9. 9. v roce 1999, a platí od 1. 1. 2000. Bylo předloženo 
radním za ODS, to je první věc. A druhá věc, žádnou obsílku jsem té paní neposílal. Děkuji.  

 
Prim. Krnáčová: Výborně. Tento bod máme ukončen. Poprosila bych paní 

Lipertovou, aby podala, v podstatě je to podání na Radu, resp. žádost na Radu, aby bylo 
odpovězeno. Další interpelující je – pardon, technická pan kolega Jílek.  

 
P. Jílek: Omlouvám se, paní primátorko, ale myslím si, že ze strany paní náměstkyně 

je to naprosto bezprecedentní přístup, protože předsedající má právo odejmout slovo. A ještě 
jsem nezažil v tomto sále, aby předsedající odejmul slovo. Pokud máte představu, že je 
porušeno vaše právo jednacího řádu, tak mj. tady bylo několikrát během dopoledne 
konstatováno, abyste se obrátila na kontrolní výbor. Nedotknutelnost řízení schůze, 
předsedajícího, je základní premisou jednacího řádu.  



Prim. Krnáčová: Paní kolegyně Neudorflová. Prosím paní Neudorflová, jestli je tady. Není? 
Není, dobře. Poprosila bych pana Michala Křiávohlávka. Pan Michal Křivohlávek je v sále? 
Není. Dobře. Pan architekt Smutný, ten také není. Tím pádem jsme ukončili interpelace 
občanů. 
 



 
 
 
 



 



 
 
 



 
 
 
 



 
 
 



 
 
 



 
 
 
 



 
 
 
 
 



 
 
 
 
 



 
 
 
 
 



 
 
 
 
 



 
 
 



PÍSEMNÁ 
 
INT.  č. 22/1/P - Jan Slabý 
– interpelace směřovala na ředitelku MHMP 
 
ve věci 

- podnětu č. 69/15, p.č. 1061/2, 3, 4 a 5 k.ú. Praha 4 - Podolí 
 
interpelace předána ředitelce MHMP k písemné odpovědi 
 



 
 
 
 



 
 
 
 



 
 
 
 



INT.  č. 22/2/P – Ondřej Bojar 
– interpelace směřovala na Radu HMP 
 
ve věci 

- problematiky křižovatky „Malovanka“ na Praze 6 
 

interpelace předána náměstkovi primátorky Dolínkovi k písemné odpovědi 
 



 
 
 



 
 
 
 



 
 
 
 



 
 
 
 



 
 
 



 
 
 



INT.- č. 22/3/P – Michal Křivohlávek 
– interpelace směřovala na primátorku hl. m. Prahy 
 
ve věci 

- vytvoření diskuzní platformy k územnímu plánu Prahy 
 
interpelace předána primátorce hl. m. Prahy k písemné odpovědi 
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